
Lov ni le šport
Naša občina je bogataz gozdovi, zato lov ni le na

papirju, ampak takorekoč vsakdanjost. še več. Od-
govorno delo lovskih družin je potrebno, saj se
kmetje zelo pritožujejo nad škodo, ki jim jo na
poljih naredijo gozdne živali oziroma divjad.

V svojih petletnih lovskogospodarskih načrtih je
petnajst lovskih družin naredilo natančen pregled
svojih lovnih območij. predvidele pa so tudi število
divjadi, ki jo bodo morale odstreliti. da naravno
ravnovesje ne bi bilo porušeno. Pri ohranjanju na-
ravnega bogastva je namreč naravno ravnovesje
več kot pomembno, saj skrb za divjad naravi mar-
sikdaj prepreči, da bi zanj poskrbela sama, in kot
pravijo lovci, živali povzročajo kmetom škodo v
primerih, ko je to ravnovesje porušeno.

Vendar lov v naši občini ne bi smel biti le slran-
ska veja gospodarjenja, ampak bi se zaradi svojih
možnosti lahko uvrstil med pomembne dejavnosti
Dejstvo je namreč, da lahko lov prinaša precej
dohodka tako na podlagi izvoza divjadi kot tudi v
obliki prispevkov, ki jih morajotuji lovci plačati. če
hočejo loviti v gozdovih naše domovine Torej jeto
vir deviz, ki jih še kako potrebujemo.

Za odkup divjačine se zelo zanimajo nekatere
naše trgovske organizacije, ki seveda lo meso po-
tem izvozijo. Člani našega izvršnega sveta so ob
razpravi o lovstvu v naši občini predlagali. da naj bi
lovci pripravili bolj podroben pregled. kaj lov za
občino sploh pomeni. Tako naj bi dobili »na mizo«
podatke o tem, kako donosna je ta panoga. Pri
vsem tem pa je brez dvoma pomembno, da se
lovske družine res zavzamejo za svoja območja,
skrbijo za divjad in \o varujejo. Torej naj delajo
tako, kot so zapisale v svojih načrtih in sporazumu
o dodelitvi lovišč v nadaljnje upravljanje, ki ga
mora potrditi tudi skupščina.


